
Reuni� infructuosa sobre el menjador escolar de Vilob�

El Consell Comarcal i l'AMPA mantenen les seves posicions enfrontades

Els pares es tornen a reunir avui al vespre

La reuni� que van fer ahir el president del Consell Comarcal de la Selva, Rober t Fauria; el delegat

d'Ensenyament, Alber t Bayot, i representants de l'AMPA no va servir per apropar posicions. La gesti� del

menjador escolar continua enfrontant les dues par ts, que insisteixen en els seus arguments.

Els pares continuen reclamant poder triar l'empresa que s'encarrega del menjador escolar, fet que implica que el

Consell Comarcal en cedeixi la cessi�. El Consell Comarcal, per�, no t� cap intenci� de cedir, argumentant

inversions que s'han fet i s'han d'amor titzar, i insisteix que t� la compet�ncia dels menjadors delegada per par t

d'Ensenyament.

Els pares continuen amb la sala alternativa que els ha cedit l'Ajuntament, per� reclamen almenys poder fer �s

del pavell�, que �s al recinte escolar, per� sembla que Ensenyament tampoc no est� disposat a cedir l'espai.

Reuni� a Can RoscadaL'AMPA ha convocat per avui al vespre una altra reuni� per exposar als pares com est� la

situaci� i comprovar si volen continuar amb el menjador alternatiu o no.

Alber t Bayot considera que caldr� trobar una soluci� abans d'una setmana Òja que la situaci� actual

pedag�gicament �s inadequada i cal assegurar que el servei de menjador escolar es presti amb les m�ximes

garanties sanit�ries i de seguretatÓ.

Publicat a:

-El Punt Avui. Comarques Gironines 20-09-2012 P�gina 9

Font del document:

http://www.elpuntavui.cat/noticia/ar ticle/2-societat/16-educacio/577528-reunio-infructuosa-sobre-el-menjador-escolar-de-

vilobi.html?piwik_campaign=rss&piwik_kwd=mes&utm_source=rss&utm_medium=mes&utm_campaign=rss


